



Protokoll styrelsemöte S14 2020-05-19

Närvaro: Noah Mayerhofer	Ordförande
Felicia Gabriell Augustsson	Vice Ordförande
Filip Tran	Skattmästare
Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
Sandra Nyström	Cafémästare
Rasmus Olsson	Näringslivsansvarig
Albin Sverreson	Källarmästare
Oskar Pott	Aktivitetsansvarig
Linus Åbrink	Sexmästare
Nils Stridbeck	Øverphøs
Fred Nordell	Revisor
Anna Qvil	Revisor
Simon Thall	Kårkontakt TLTH
Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:17.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Oskar Pott till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S07 2020-03-03
 - Protokoll styrelsemöte S08 2020-03-10
 - Protokoll styrelsemöte S09 2020-03-26
 - Protokoll styrelsemöte S10 2020-04-07
 - Protokoll styrelsemöte S11 2020-04-29
 - Protokoll styrelsemöte S12 2020-05-05
- §7 Information från kåren Sista chansen med att komma med input till Studiesociala- och Utbildningspolitiska programmet är den 22 maj.
- Kårkontoret är stängt 21 och 22 maj.



- §8 Information PLCD Arvid berättade att styrelsen kommer få ta del av resultatet från enkäten om psykosocial hälsa och arbetsmiljö.
- §9 Information från kollegierna Information från kollegierna.
- Oskar Pott berättade att Aktu-kollegiet pratade om festverksamheten. Han berättade också att andra sektioner har sportaktiviteter som inte är så närgående.
- Arvid Bengtsson berättade att SRX pratade om censurering av ceq-enkäterna och hur man ska tolka riktlinjerna kring dem. Han berättade också att LTH har kommit med ett beslut om att vissa labbar som varit inställda på grund av Covid-19 kommer läggas under sommaren. Vidare hade också Katja Efring, Utbildningsansvarig för interna frågor på Teknologkåren, varit på möten om vad som funkar och inte funkar med distanstentor. SRX tog också upp huruvida programmering är vettigt för de olika programmen.
- Linus Åbrink berättade att Sexkollegiet pratade om festverksamhet och tillstånd, och att de planerar som vanligt. De kommer kunna söka tillstånd 2 veckor innan varje event.
- Noah Mayerhofer sa att OK diskuterade Covid-19 och nollningen. Kåren har en handlingsplan som ska skickas ut vad de kommer göra beroende på situation och direktiv.
- §10 Ekonomisk status Filip Tran sa att det är 2 fakturor är sena från Teknikfokus men att de flesta är på väg.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Avtackning Mats Cedervall Rasmus Göransson berättar att Mats Cedervall går i pension och att han ska avtackas med present och flygtur över LTH. Han berättar att han önskar 2600kr för present till Mats.
- Mötet **beslöt** att avsätta 2600kr från projektbudgeten.
- Rasmus förklarade också att om presenten inte hinner fram i tid finns det en annan lösning, men som kostar 600kr mer och önskade 600kr till ifall den inte skulle hinna fram.
- Mötet **beslöt** att avsätta ytterligare 600kr från projektbudgeten.
- §13 Bokslut Fred Nordell berättade att styrelsen 2018 har fått feedback från revisorerna och att de ska fixa det snart.
- §14 Covid-19 Inget att diskutera.



- §15 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §16 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §17 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §18 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §19 Meddelanden Det är distanssittning på lördag den 23 maj.
Det är phaddertemasläpp på torsdagen den 21 maj.
- §20 Övrigt Inget övrigt.
- §21 Nils fun fact of the week Tändaren uppfanns före tändstickorna.
- §22 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:40.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Felicia Gabrielii Augustsson
Vice Ordförande

Noah Mayerhofer
Ordförande

Oskar Pott
Aktivitetsansvarig